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Bestyrelsesmøde, mandag d. 5. maj 2025 i Fælleshuset på Bakkegårdsparken 

Mødet startede kl. 17.00.   

Deltagere var fra bestyrelsen:  Angelia Grau, formand  (AG) 

   Jette Bech Petersen, næstformand (JBP) 

   Harly Hansen   (HH)   

   Arvid Buhrkal   (AB) 

   Poul Hedegaard  (PH)  

Fra administrationen deltog:  Tom Wienke                          (TWI) – ref. 

Peder Damgaard  (PD)  

    

    

Bestyrelsesformand Angelia Grau bød velkommen til bestyrelsesmødet. Herefter man gik over til behandling af 

dagsorden: 

  

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra senest møde den 22. april 2025 

Godkendt og underskrevet 

 

2. Orientering fra formand og bestyrelse 

Der blev orienteret om, at Vejen Andelsboligforening, på et bestyrelsesmøde den 14. maj 2025, behandler 

emnet omkring BL kredsmedlemskab. 

Der er sendt brev ud omkring overgangen til BELFOR. Der blev foretaget prøveopkald til Rødding 

hovednummer, hvor man blev guidet videre. 

             

3. Orientering fra administrationen 

PD orienterede om, at adresser er indberettet til Vejen Kommune og at administrationen har 

kontaktoplysninger herpå. 

Tinglysning er på plads i forhold til afdelingerne. 

PD orienterede om verserende retssag om fraflytning, der er kæret til Landsretten. 

 

4. Sager til beslutning 

a. Vedtægter og forretningsorden  

Af forretningsorden fremgår, at bestyrelsesformanden vælges på generalforsamlingen. 

Forretningsordenen er dog bestyrelsens interne aftale om, hvordan arbejdet i bestyrelsen foregår, 

hvorfor processen skal ændres, så det passer til praksis. 

 

b. Bestyrelsesportalen 

Bestyrelsen gav udtryk for, at det var besværligt at finde emner på bestyrelsesportalen. 

Administrationen tilbød, at Elie Mørch Jaska deltager på næste bestyrelsesmøde og hører, hvilket 

udfordringer, der er. 

 

c. Forberedelse til generalforsamlingen d. 13. maj 2025 

Der er indkommet forslag, men de hører alle til på afdelingsmøder. Der er derfor kun forslaget fra 

bestyrelsen, om ændring af valg af formand på generalforsamlingen. 

Der er i alt for nuværende tilmeldt 59 til generalforsamlingen. 

 

5. Eventuelt 

AG oplyste om brev modtaget fra ERFA gruppen. AG giver tilbagemelding herpå. 

 

AG spurgte ind til, hvem der giver tilladelse til opsætning af terrasse/udestuer.  

 

Én beboer på Vestergade har henvendt sig, fordi en hæk, plantet af Sparekassen, er klippet ned af 
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plæneklipper lige før påske. Udlejningsmedarbejder har svaret, at der skulle sendes en skriftlig klage. 

Samme beboer har også fortalt udlejningsmedarbejder om et andet sted, hvor der blev holdt ænder i et 

kattebur, men blev afvist. Ledelsen tager det med tilbage. 

 

HH spurgte, om det var nyt i forhold til, hvornår el lade standere bliver sat op. Der ikke sat dato herpå 

endnu. 

 

Der blev udtryk utilfredshed med græsklipning fra AB på Smedebakken. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes den 17. juni 2025 kl. 16 til 18. 

 

 

 

 

 

 

______________      ________________  _____________ 

   Angelia Grau                        Arvid Buhrkal    Harly Hansen 

 

 

 

 

                     ________________________                     _______________________ 

                                       Jette Bech Petersen           Poul Hedegaard 

 

 


